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Množično testiranje tudi v 
naši občini

Intervju s prostovoljko 
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Vpisi v osnovne šole

Veselje v DEOS centru 
starejših Notranje Gorice
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Kaj si bomo zapomnili iz leta 
2020 na Brezovici
Pustimo to, da je leto, ki je za nami, zarezalo v naša življenja s 
Covid 19, nam neznanim virusom, ki  pustoši po našem 
vsakdanu tudi v letu 2021. Pri pregledu dogajanja bomo to 
namerno izpustili. Ne bomo se spraševali kaj vse bi morali 
narediti, pa nismo, kaj vse se bi moralo zgoditi, pa se ni. 
Skupaj se bomo raje sprehodili po dogodkih in dejanjih, ki so 
ugodno vplivali na življenje občank in občanom, so v začetnih 
ali zaključnih fazah ali pa bodo pomembno sporočilo nosila za 
naše zanamce. 
V januarju smo se razveselili nove predstave Kulturnega društva 
Janez Jalen, gledališke igre Pokovka. Društva občine Brezovica 
so se tako, kot vsako leto, v okviru kulturnega praznika povezala 
in organizirala Kulturno močvirje, ki je bilo v Brezovi dvorani  na 
OŠ Brezovica. Tudi v DEOS Centru starejših v Notranjih Goricah 
so mesec februar obeležili na poseben način, s plesom. 
Osrednjeslovenska regija je za projekte prejela sredstva v višini 
45 mil. evrov, kar je bil v prvi tretjini lanskega leta velik razlog, 
dodaten zagon in optimizem tudi za občino Brezovica, saj se 
bodo s pomočjo teh sredstev financirali mnogi projekti tako na 

Spoštovane občanke in 
občani.
Nekaj težko pričakovane svetlobe vendarle prihaja. A vendarle 
bolj po zaslugi vedno daljših dni. Težko pričakovana svetloba 
na koncu tunela pa je še vedno zelo medla. Ali pa je tunel res 
tako zelo dolg. Malenkost bolje nam v spopadu z epidemijo 
vendarle gre. A prav hvaliti se s svojo uspešnostjo ne moremo. 
Lahko pa še vedno kot zelo pozitivno ocenimo ravnanje 
prebivalcev Osrednjeslovenske regije. Podatki sledilnika Covid 
19 namreč kažejo, da smo druga najuspešnejša slovenska 
regija. Pred nami je trenutno le Koroška.
Prav ti podatki nam skupaj z večino slovenskih regij omogočajo, 
skladno s sklepom vlade, odprtje vrtcev ter razredov prve 
triade osnovnih šol. 
Veliko je bilo v preteklih dneh govora o primernosti obveznega 
testiranja zaposlenih v njih. Lahko imamo vsak svoje mnenje o 
tem, a podatki dan po testiranju so dovolj zgovorni. Ob 
opravljenih 217 testih je bilo 11 testov pozitivnih.
Brez testiranja bi se torej kaj hitro znašli v položaju, ko bi 
ustanove spet zapirali. Tako smo se vsaj tem začetnim težavam 
upajmo le izognili. Težko je predvideti kako se bodo razmere 
spreminjale in kakšni ter kako pogosti bodo postopki testiranj 
v prihodnje. Se pa gotovo vsi strinjamo, da je skrajni čas, da so 
šole in vrtci odprli vrata. Upajmo le, da za čim daljši čas in čim 
prej za vse. 
Stanju epidemije navkljub pa naše aktivnosti potekajo po 
načrtih. Večkrat sem že pohvalil podjetje Makro 5, glavnega 
izvajalca pri gradnji prizidka k Osnovni šoli Preserje. Še vedno 
zelo hitro in kvalitetno delajo in vse kaže, da bomo imeli 
prizidek dokončan in pridobljeno uporabno dovoljenje 
bistveno pred rokom. 
Slabo, hladno in deževno vreme je nekoliko upočasnilo delo 
našega JK Brezovica na različnih odprtih gradbiščih. Takoj pa 
bodo z deli nadaljevali, ko bo to mogoče, smiselno in zdržno.
Zelo pozitivno pa se odvijajo postopki pri naši kandidaturi za 
kohezijska sredstva na projektu izgradnje manjkajočih delov 
kanalizacije in ostale infrastrukture v občini. V zadnjem 
obdobju nam je bilo podeljenih kar nekaj zelo pomembnih 
služnosti in res se bližamo koncu ter s tem popolni vlogi.  Hvala 
vsem, ki ste pri tem sodelovali. Tudi glede deleža sofinanciranja  
kaže dobro. Res je še prezgodaj govoriti o končnih številkah 
saj je odločba o dodelitvi v pripravi. A kot rečeno kaže zelo 
dobro.
Tudi postopek pridobivanja gradbenega dovoljenja za 
avtocestni priključek poteka skladno z napovedmi. Res se 
vsakič pojavi kak nov moment, ki nas zaskrbi ali upočasni, a 
doslej smo še vse uspešno rešili.
Trenutno je v teku tudi usklajevanje sporazuma med Občino 
Brezovica in Direkcijo Republike Slovenije za infrastrukturo o 
izvedbi podvoza in priključne ceste na predvidenem novem 
postajališču v Vnanjih Goricah. Sporazum nam bo v sklopu 
nadgradnje železniške proge Ljubljana – Divača – Sežana 

omogočil izgradnjo tako podvoza kot novega postajališča 
Vnanje Gorice in s tem ukinitev dvotirnega nivojskega 
prehoda. Dela na odseku Ljubljana- Brezovica pa medtem že 
potekajo.
Novo leto je sicer prineslo nekaj boljšo epidemiološko sliko in 
delno odprtje šol in vrtcev. Do popolne normalizacije življenja 
nam še veliko manjka. A prvi koraki so tu. Upam le, da nam 
postopna prekuženost in precepljenost pomagata k 
zadovoljivim rezultatom in postopnemu odpiranju vseh šol ter 
tudi tistih gospodarskih panog, ki so v tej epidemiji ves čas 
zaprte in najbolj trpijo. Pravzaprav niti ne vem kako sploh še 
vzdržijo.  
S spoštovanjem.
  

župan Metod Ropret
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Komunala v Občini Brezovica
Praktično se je nemogoče izogniti glavni temi današnjega 
življenja, ki posega v vse pore običajnega ritma. Je že res, da smo 
po malem že vsi vsega naveličani, a za skupno dobro bo treba še 
malo stisniti zobe in upoštevati vse predpise za zajezitev kuge 21. 
stoletja. Žal na terenu opažamo, da so nekateri brezbrižni do 
preventivnih ukrepov. Vsi ljudje imamo pravico samostojno 
razmišljati in se obnašati, a po mojem mnenju le do te mere, ko ne 
škodimo s svojimi dejanji drugim. Mislim, da številke nazorno 
kažejo, da virus obstaja in da tu ni teorije zarote, ki jo nekateri 
vidijo. Prav tako bomo morali skupaj enotno pristopiti k cepljenju, 
saj drugače ne bomo ponovno zaživeli svobodno in v istem ritmu 
življenja kot pred epidemijo. Zaupati moramo stroki. Jaz se bom 
cepil!
Komunalne dejavnosti v pravem zimskem mesecu so bile 
osredotočene na izvajanje zimske službe. Na ravninskem delu 
nismo imeli večje količine snega, v višjih predelih naše občine pa 
je poskrbel za pravo zimsko pravljico. Seveda so pravljice za vse 
nas privlačne. Še posebej pa je to občutila naša najvišje ležeča vas 
Rakitna ob gromozanskem navalu ljudi iz cele regije, ki so 
hrepeneli po obisku zasneženih travnikov. Tu bi se prebivalcem 
Rakitne zahvalil za strpnost, ki so jo izkazali res v velikih količinah.
Morda ste zasledili novice, ki govorijo, da bo prišlo v letošnjem 
letu do rekonstrukcije železniške proge Ljubljana–Brezovica. Ob 
tem gre poudariti, da bodo ob naseljih postavljene tudi 
protihrupne ograje. V naslednjih letih pa se bo rekonstrukcija 
nadaljevala do Borovnice. Na tem delu pa se pričakujejo tudi večji 
posegi na delu naše občine. Gradili se bodo podvozi in železniško 

regionalni ravni kot na celotnem območju države. Prvi trije 
meseci leta so bili namenjeni letnim občnim zborov društev po 
občini, le teh ni malo, kar kaže na širino in pestrost udejanjanja 
občanov na kulturnem, športnem, gasilskem, socialnem, 
humanitarnem, izobraževalnem in drugih območjih delovanja.
V pomladnem času je prišlo do podpisa pogodbe za gradnjo 
prizidka k OŠ Preserje, gradbena dela tudi v tem obdobju 
potekajo po predvidenih načrtih in prizidek že dobiva novo 
podobo. V prihodnosti čakajo učence in učitelje boljši pogoji 
dela, o tem sedaj lahko z gotovostjo trdimo.
Tudi avtocestnega priključka pri Dragomerju, ki bo razbremenil 
pretočnost prometa čez Brezovico, so se lanskega leta, zaenkrat 
samo v obliki konstruktivnega pogovora, lotili Ministrstvo za 
infrastrukturo in Občina Brezovica. Konec maja je obiskal 
minister za infrastrukturo Jernej Vatovec Brezovico, kjer se je z 
županom Metodom Ropretom pogovarjal tudi o izboljšanju 
mobilnosti s pomočjo obnove železniške proge od Borovnice 
čez Brezovico proti Ljubljani.
Tudi obisk Deželaka junaka in Radia 1 skozi Občino Brezovica v 
mesecu juniju bo za mnoge ostalo v prijetnem spominu. Akcije 
dobrodelnosti so občankam in občanom blizu, za kar poskrbi 
tudi Dobrodelni županov sklad, ki s svojim delovanjem širi med 
ljudmi pobude po dobrodelnosti in posluhu za sočloveka, ko se 
le ta znajde v stiski. In tudi teh v letu, ki je za nami, ni bilo malo.
Ljubljansko barje je pritegnilo pozornost in aktivnosti 
Ministrstva za okolje, konec poletja je namreč Brezovico obiskal 
minister za okolje in prostor, mag. Andrej Vizjak z namenom, da 
spozna dobro sodelovanje med lokalno skupnostjo, 
naravovarstveniki in vodstvom krajinskega parka. Naravne 
vrednote so tiste, ki jih Krajinski park postavlja v prvo vrsto, saj 
je le odnos do njih ključ do trajnostnega razvoja, kakršnega si 
lahko želimo. 
Ponosni smo tudi na športnike, izpostavili bi dosežek Klare 
Bajec iz Kamnika pod Krimom, ki je v 10 dneh in 18 urah 
prehodila celotno slovensko planinsko pot, dolgo preko 600 
km. Še enkrat čestitke, športni poklon pa tudi vsem ostalim, ki 
ste v preteklem letu zabeležili osebne rekorde ali ekipne 
lovorike.
Čeprav je bilo leto posebno, so navkljub vsemu na dan 
občinskega praznika najbolj zaslužni občani prejeli priznanje za 
svoje delovanje: Roman Tomc, Marko Istenič in Janez Kovačič.
Tržnica na Brezovici je z nami že pet let, obdobje obstoja, ki 
kaže, kako le cenimo lokalne pridelovalce hrane, še več, 
obletnica kaže na to, da njihovo hrano potrebujemo in po njej 
posegamo. Na dobro letino!
S pomočjo našega glasila pa smo lahko v preteklem letu 
prebirali in spoznavali tudi zanimive ljudi, naše občane ali tiste, 
ki so z občino povezani. Prepričani smo, da so med nami še 
mnogi, ki lahko s svojim javnim življenjem in delovanjem 
nagovorijo mnoge. Zato vas na tem mestu vabimo, občani in 
občanke, da podate predloge in na ta način predstavimo in 
spoznamo v prihodnjih številkah Barjanskega lista še koga.

Jakob Rus

Organizacija občnih zborov 
društev – priporočilo
V času razglašene epidemije COVID-19 in v obdobju izvajanja 
ukrepov za preprečevanja širjenja virusa Občina Brezovica 
predlaga vsem društvom v naši občini, naj ne organizirajo 
običajnih občnih zborov s fizičnim srečanjem članov v živo.
Ena od možnih rešitev je izvedba zbora članov na daljavo, četudi  
je v statutu društva predvidena samo izvedba s fizičnim srečanjem 
v živo. Objektivne razmere namreč lahko upravičujejo prilagojeno 
uporabo veljavnih pravil društva, kot je v tem primeru upoštevanje 
priporočil inštitucij s področja javnega zdravja. Nekatera društva 
pa imajo možnost izvedbe korespondenčnih sej oziroma sej 
organov na daljavo že opredeljeno tudi v svojem temeljnem aktu.
Če izvedba občnega zbora na daljavo ni mogoča (neustrezna 
tehnična oprema ipd.), društvom predlagamo, da pripravijo letno 
poročilo, da ga obravnava nadzorni organ društva in nato sprejme 
izvršilni organ društva (npr. upravni odbor, izvršni odbor) in se ga 
nato odda na AJPES. 

župan občine Brezovica Metod Ropret
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Kakovost pitne vode na 
območju Brezovice v letu 2020
Nadzor nad kakovostjo pitne vode opravljamo v sodelovanju z 
Nacionalnim laboratorijem za zdravje, okolje in hrano ter v skladu 
s Pravilnikom o oskrbi s pitno vodo (Ur. l. RS, št. 19/04, 35/04, 26/06, 
92/06, 25/09, 74/15 in 51/17), ki določa standarde in normative za 
pitno vodo. V podjetju imamo uveden sistem HACCP.
Vodo črpamo v sistem iz dveh vodnih virov. Iz vrtine Virje lahko 
oskrbujemo celoten vodovodni sistem Podpeč-Preserje, Notranje 
in Vnanje Gorice (v nadaljevanju: VS Podpeč-Preserje), območje 
naselja Vnanje Gorice pa večinoma oskrbujemo iz vrtine VG-1 na 
Velikem vrhu, kot rezervni vodni vir lahko uporabimo vodo iz 
Centralnega vodovodnega sistema Ljubljana. Za vodovodni 
sistem Zahodna Brezovica (v nadaljevanju VS Brezovica) vodo 
dobavljamo samo iz Centralnega vodovodnega sistema Ljubljana 
(v nadaljevanju: CVS Ljubljana).
Za VS Podpeč-Preserje smo letu 2020 dvakrat črpali vodo iz 

Javni razpis za oddajo 
neprofitnega stanovanja 
Občina Brezovica razpisuje stanovanje velikosti 37,90 m2 za 
neprofitni najem. Neprofitno stanovanjsko najemnino, oblikovano 
na podlagi Uredbe o metodologiji za oblikovanje najemnin v 
neprofitnih stanovanjih ter merilih in postopku za uveljavljanje 
subvencioniranih najemnin (Uradni list RS, št. 131/03, 142/04, 
99/08, 62/10 – ZUPJS, 79/15 in 91/15) oziroma na podlagi predpisa, 
ki bo veljal v času oddaje stanovanja v najem. Mesečna najemnina 
za neprofitno stanovanje, primerno za največ 2–4 - člansko 
gospodinjstvo, znaša 92,25 EUR, upoštevajoč stanovanje v izmeri 
37,90 m2, točkovano z 260 točkami. Zainteresirane osebe, ki 
izpolnjujejo pogoje za najem neprofitnega stanovanja po tem 
razpisu, lahko oddajo pisno vloge (na posebnem obrazcu z vsemi 
prilogami) v zaprti kuverti s pripisom: »Za stanovanjsko komisijo; 
Občina Brezovica – razpis za oddajo neprofitnih stanovanj v 
najem«. 
Rok za oddajo, po pošti ali osebno na naslov: Občina Brezovica, 
Tržaška 390, Brezovica, je 22. 2. 2021. Celotna dokumentacija 
predmeta razpisa je dostopna na spletni strani: https://www.
brezovica.si/za-obcane/razpisi/ ali na Občini Brezovica v času 
uradnih ur.

Občina Brezovica

postajališče Vnanje Gorice. Ob rekonstrukciji železniške proge so 
načrtovani tudi novi mostovi prek Kušljanovega grabna in 
Ljubljanice.
V fazi projektiranja sta tudi oba mostička na koncu vasi Notranje 
Gorice na državni cesti proti Podpeči. V pomladanskih mesecih 
bomo skupaj z Direkcijo za ceste začeli izvajati gradnjo pločnika 
proti Jezeru z rekonstrukcijo vozišča.

podžupan Marko Čuden 

Pomoč ob potresu na Hrvaško 
tudi iz občine Brezovica
Po rušilnem potresu na Hrvaškem so prostovoljna gasilska društva 
v občini Brezovica organizirala akcijo zbiranja nujno potrebnih 
dobrin za prizadete v potresu. Občani so dobrine vozili na dve 
zbirni mesti, in sicer v PGD Vnanje Gorice ter v PGD Brezovica. 
Nabralo se je za štiri dostavna vozila oblačil, odej, grelnikov, hrane 
ter higienskih pripomočkov. Zbrane donacije so gasilci s 
kombiniranimi vozili pozno popoldne v konvoju pomoči iz 
Domžal odpeljali na Hrvaško. Tisto noč so nujno potrebne dobrine 
že prispele na območje, prizadeto v potresu. 

Obvestilo o objavi javnih 
razpisov za sofinanciranje 
društev v letu 2021
Občina Brezovica dne 1. 2. 2021 objavlja pet javnih razpisov za 
sofinanciranje društev (in drugih organizacij):
• Javni razpis za sofinanciranje dejavnosti društev upokojencev 

v občini Brezovica v letu 2021;
• Javni razpis za sofinanciranje mladinskih in otroških 

programov v občini Brezovica v letu 2021;
• Javni razpis za sofinanciranje programov humanitarnih in 

invalidskih organizacij za leto 2021;
• Javni razpis za sofinanciranje letnega programa športa v 

občini Brezovica za leto 2021.
• Javni razpis za izbor kulturnih projektov na področjih 

ljubiteljskih kulturnih dejavnosti, ki jih bo v letu 2021 
financirala Občina Brezovica iz proračuna, namenjenega za 
kulturo.

Rok za oddajo vlog vseh razpisov je 3. 3. 2021. 
Besedila razpisov in razpisne dokumentacije so na voljo na Občini 
Brezovica in na spletni strani http://www.brezovica.si  
Za več informacij lahko pokličete na tel. št. 041 750 489 (Urban 
Acman) ali 01/3601-774. Razpisno dokumentacijo se bo občinskim 
društvom, ki so bila sofinancirana že v preteklem letu, poslalo po 
elektronski pošti. Vsa društva, ki izpolnjujejo v razpisih navedene 
pogoje, so vabljena k prijavi na razpise.

Občina Brezovica

Ob tej priložnosti se zahvaljujemo vsem občanom, ki ste prispevali 
dobrine. Hvala Marku Isteniču, Albertu Primcu, Darjanu Janežiču 
in PGD Kamnik pod Krimom, ki so odstopili vozila za dostavo 
pomoči. Zahvaljujemo se članom gasilskih društev, ki so sodelovali 
pri zbiranju dobrin, in voznikom, ki so žrtvovali svoj prosti čas za 
dostavo čez noč zbranega na Hrvaško. 

Občina Brezovica
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Centralnega vodovodnega sistema Ljubljana v skupni količini 525 
m3. Za VS Brezovica smo iz CVS Ljubljana dobavili 16.190 m3.
Ukrepa prekuhavanja vode v letu 2020 ni bilo treba objaviti.
Vodarna Virje je v letu 2020 delovala zanesljivo, filtracija se je 
izvajala ustrezno. Vsi do sedaj odvzeti vzorci vode po ultrafiltraciji 
so skladni s Pravilnikom o pitni vodi.
Vodni vir Veliki vrh je obratoval v okviru zmogljivosti in vodnega 
dovoljenja. Razliko vode smo v Vnanje Gorice dobavili iz Vodarne 
Virje.
V preteklem letu smo obnovili ali zgradili 371 m terciarnih in 355 m 
sekundarnih cevovodov.
VS Podpeč-Preserje
Iz mesečnih analiz notranjega nadzora je razvidno, da je bilo v letu 
2020 za mikrobiološko analizo odvzetih 52 vzorcev (iz omrežja), 35 
vzorcev za redni preskus in 17 vzorcev za občasni preskus. Pri 
devetih vzorcih je bil dodatno opravljen preskus na prisotnost 
bakterije Clostridium perfringens s sporami. Za fizikalno kemijsko 
analizo je bilo odvzetih 17 vzorcev (11 iz omrežja), 16 vzorcev za 
redni preskus ter en vzorec za razširjene preiskave). V 1 primeru 
smo v vzorcu vode preskušali tudi prisotnost stranskih produktov 
kemičnega razkuževanja vode (THM).
VS Brezovica
Iz mesečnih analiz notranjega nadzora je razvidno, da je bilo v letu 
2020 za mikrobiološko analizo odvzetih 10 vzorcev (iz omrežja), 4 
vzorci za redni preskus in 6 vzorcev za občasni preskus. Za redno 
fizikalno kemijsko analizo sta bila odvzeta 2 vzorca (iz omrežja). V 
enem primeru smo v vzorcu vode preskušali tudi prisotnost 
stranskih produktov kemičnega razkuževanja vode (THM).
REZULTATI PRESKUSOV VZORCEV PITNE VODE
Mikrobiološka preskušanja
Rezultati mikrobioloških preskušanj kažejo, da je bilo 7 vzorcev 
vode pri uporabnikih neskladnih s Pravilnikom o pitni vodi. V treh 
primerih je šlo za koliformne bakterije [CFU], po enkrat pa za 
povišano število kolonij pri 22 °C in 37 °C. Pri prisotnih koliformnih 
bakterijah gre to pripisovati internemu hišnemu omrežju, pri 
povišanem številu kolonij 37 °C pa predhodnemu pregledu 
hidrantnega omrežja. Koliformne bakterije in število kolonij pri 22 
°C in  37 °C so indikatorski parametri, za odpravo neskladnosti 
zadostuje intenzivno izpiranje dela omrežja po navodilih, ki jih je 
pripravil Nacionalni inštitut za javno zdravje.
Navodila so bila poslana uporabnikom po pošti. Po ponovitvi 
vzorčenja vode so bili vsi vzorci vode ustrezni – neoporečni.
Pred dezinfekcijo na zajetju Virje je bila v treh vzorcih ugotovljena 
prisotnost koliformnih bakterij, Escherichia coli (E.coli), 
enterokokov in Clostridium perfringens.
Na zajetju Virje se že od začetka pojavlja onesnaženost surove 
vode z mikroorganizmi, kar je značilno za kraški vodni vir. Z 
obdelavo vode na ultrafiltraciji odstranjujemo prisotne bakterije, 
morebitne viruse in parazite. Vodi po filtraciji dodajamo 
dezinfekcijsko sredstvo Hipoklorit v količini do 0,30 mg/l. Meja po 
pravilniku je do 0,50 mg/l. Dezinfekcijo izvajamo zaradi varovanja 
neoporečnosti vode med transportom do vseh uporabnikov.
Fizikalno-kemijska preskušanja
Rezultati fizikalno+kemijskih preskušanj odvzetih vzorcev pitne 

Podrobno letno poročilo o pitni vodi si lahko ogledate na spletni 
strani podjetja www.jkp-brezovica.si.

JKP Brezovica d.o.o.

Opazni napredki v KS Vnanje 
Gorice
Kljub razglašeni epidemiji in ukrepom vlade za zajezitev širjenja 
okužb z boleznijo COVID-19 se ne glede na vse ovire trudimo, da 
delo in seje v krajevni skupnosti Vnanje Gorice potekajo čim bolj 
nemoteno. Ker se ne moremo sestajati v živo, seje in vso 
komunikacijo izpeljemo prek elektronskih medijev na daljavo. 

Že pred časom smo se odločili, da pripravimo dokumentacijo za 
prenovo poslovilne vežice na Gulču. Projektna dokumentacija za 
pridobitev gradbenega dovoljenja je bila vložena na Upravno 
enoto Ljubljana. Upamo, da bomo v čim krajšem času pridobili 
gradbeno dovoljenje. Vežica bo dobila prenovljeno zunanjo 
podobo, ki bo hkrati ohranjala prvoten koncept, a s pridihom 
sodobnega oblikovanja. V notranjosti se bo dodaten prostor za 
umrlega preuredil v prostornejši skupen prostor, povezan s čajno 
kuhinjo. Prav tako je predvidena preureditev sanitarij, ki bodo 
dostopne tudi funkcionalno oviranim osebam. 
Projekt predvideva pokritje zunanjih tlakovanih površin, kar bo 
omogočilo čakajočim zaščito pred soncem in dežjem. Z uporabo 
posebnih arhitekturnih detajlov bo objekt pridobil na zasebnosti 
in tako svojcem omogočil spokojno zadnje slovo. Če bo vse 
potekalo tekoče, pričakujemo, da bomo z deli začeli spomladi 
oziroma poleti. Izvedli smo nakup avtomatskega defibrilatorja 

vode kažejo, da so bili vsi odvzeti vzorci glede na preiskane 
parametre skladni s Pravilnikom o pitni vodi (Ur. l. RS, št. 19/04, 
35/04, 26/06, 92/06, 25/09, 74/15 in 51/17).
Rezultati vzorcev pitne vode, ugotovljeni pri spremljanju pitne 
vode (monitoring):
Vsi vzorci pitne vode, odvzeti v okviru monitoringa, so bili skladni 
s predpisi.
V tabeli so prikazani vsi rezultati vzorcev odvzetih iz omrežja.
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(AED), ki bo v kratkem nameščen na pročelju Doma krajanov v 
ogrevani omarici in bo ves čas dostopen vsem krajanov za 
uporabo v sili. V pripravi imamo še nekaj projektov, o katerih pa 
več v naslednjih številkah Barjanskega lista. Ostanite zdravi!

Svet KS Vnanje Gorice

Množično testiranje na 
Covid-19 v organizaciji občine
Občina Brezovica je organizirala brezplačno množično testiranje 
na Covid-19 s hitrimi antigenskimi testi (HAGT) za občane občine 
Brezovica. Na voljo je bilo okoli 2.000 hitrih antigenskih testov 

avstrijskega proizvajalca Ameda, ki ustrezajo predpisanim 
zahtevam stroke. 
Testiranje je bilo namenjeno zdravim, brez znakov akutne okužbe 
dihal ali prebavil. Na testiranje se ni bilo potrebno posebej 
naročiti. O rezultatih testa so bili udeleženci obveščeni še isti dan 
prek mobilnega telefona. 
Testiranje je potekalo v sredo, 13. 1. 2021, od 16. do 20. ure v 
dvorani Kulturnega doma Notranje Gorice. Testiranja se je 
udeležilo 65 občanov, eden od njih je bil pozitiven. 

Eva Povirk
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Vabilo k vpisu v prvi razred 
Osnovne šole Brezovica 
Spoštovani starši,
vabimo vas, da vpišete svojega otroka v prvi razred osnovne šole. K 
vpisu pridite skupaj z otrokom, saj je to zanj pomemben dogodek.
Vpis je obvezen za vse otroke, ki bodo v koledarskem letu, v 
katerem bodo začeli obiskovati šolo, dopolnili starost 6 let in so bili 
rojeni v letu 2015. 
Zaradi razglašene epidemije in izvajanja preventivnih ukrepov vas 
prosimo, da na vpis pridete le, če ste zdravi in upoštevate varnostne 
ukrepe (zaščitna maska, razkuževanje rok, varnostna razdalja).
Konec januarja bomo na otrokovo ime poslali vabilo in natančna 
navodila glede vpisa.
Otroke vpisujte v osnovno šolo v okolišu, v katerem stanujete. 
Če želite otroka prepisati na drugo šolo, ga morate najprej vpisati v 
šolo, kamor po šolskem okolišu sodi. Na drugo šolo pa posredujete 
vlogo za prepis.
V primeru odloga šolanja otroka vpišete in oddate prošnjo za 
odlog.
Vpisi v matično in podružnično šolo bodo tokrat izjemoma potekali 
na matični šoli, izključno po predhodnem naročilu:
• v torek, 2. 2. 2021, od 14.00 do 18.00,
• v sredo, 3. 2. 2021, od 14.00 do 18.00 in
• v četrtek, 4. 2. 2021, od 14.00 do 18.00.
Vabilo za vpis v 1. razred osnovne šole boste prejeli po pošti.

ravnateljica Meta Trček

Vabilo k vpisu v prvi razred 
Osnovne šole Preserje
Vpis bo potekal na OŠ Preserje (matična šola):
• v torek, 9. 2. 2021, od 13.00 do 17.00,
• v sredo, 10. 2. 2021, od 13.00 do 16.00.
na PŠ Jezero (podružnična šola): 
• v torek, 9.2. 2021, od 13.00 do 17.00,
• v sredo, 10. 2. 2021, od 13.00 do 16.00.
na PŠ Rakitna (podružnična šola):
• v četrtek, 11. 2. 2021, od 13.00 do 15.00.
Starši vpisujejo v 1. razred osnovne šole za šolsko leto 2021/2022 
otroke, ki so bili rojeni med 1. 1. in 31. 12. 2015. K vpisu vas vabimo 
skupaj z otrokom, saj je to zanj pomemben dan. 
Otroka vpišete v osnovno šolo, ki je v vašem šolskem okolišu. Če 
ga želite prepisati, na drugo šolo, pošljete prošnjo tja in nas pri 
vpisu o tem obvestite. 
Vsi, ki bi želeli odložiti šolanje, vpišete otroka in nam ob vpisu 
posredujete vlogo za odlog.
Prosimo vas, da upoštevate vse preventivne ukrepe, ki veljajo za 
gibanje v javnih prostorih, in na vpis pridete samo tisti, ki ste 
povsem zdravi. Ostali nas  kontaktirajte po e-pošti ali telefonu in 
dogovorili se bomo za nadomestni termin.
Vabilo k vpisu s točno uro vpisa za vašega otroka boste prejeli po 
pošti.

svetovalna delavka Breda Bizjak Škof

Inja Metljak, 5. razred

Pika Močilnik, 5. razred

Žan Arsov, 9. razred
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Tinkara Juvančič, 5. razred

O smrečica, o smrečica …
Ob prehodu v novo leto namenjamo čas medsebojnemu 
druženju, izrekanju voščil in praznovanju. V šoli ta čas običajno še 
bolj posvetimo medgeneracijskemu povezovanju in sodelovanju 
med razredi in učenci. Toda letos nam je situacija s korona virusom 
vse to onemogočila. Obstali smo pred ekrani, vendar v veliki želji, 
da prazniki in vse lepo, kar prinesejo, ne bi šli mimo nas kar tako.
Zato smo učitelji s hišnikovo pomočjo pred podružnično šolo v 
Notranjih Goricah postavili smrečico, tako čisto pravo. Učence in 
njihove starše smo povabili, naj prinesejo kakšen obesek, z njim 
okrasijo smreko in tako na daljavo sporočijo svojim sošolcem, 
učiteljem, drugim staršem, sovaščanom ali zgolj naključnim 
mimoidočim lepe želje in dobre misli. Ob upoštevanju vseh 
zaščitnih ukrepov je smrečica kmalu dobila podobo novoletno 
okrašenega drevesca. Močno upamo in verjamemo, da so dobre 
želje in lepe misli dosegle vse, ki so v naših srcih in mislih. 
Vse dobro v novem letu vam želimo učenci in učitelji POŠ Notranje 
Gorice.

Kolektiv POŠ Notranje Gorice

Mak Volk, 1. razred

Razmisli o pesmi
Tole ni fajn. 

Danes je beden dan.
Potem se uležem na posteljo

in na pol zaspim.
Potem je prišla mama

in mi rekla, da moram delati.
Vstal sem in začel delati predmet NIT.

Ko sem končal, sem začel delati drugo nalogo.
To je to, pesmi ni bilo.

Jaša Bašin, 4. razred

Mia Miljković, 1. razred
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Ira Cirković, 7. razred

Zgodba brez korone
Tretji planet od Sonca, pravijo mu tudi modri planet, je najlepši 
planet v našem osončju. Ime mu je zemlja. Zemlja je edini planet, na 
katerem so voda, kisik, in živi organizmi. Zemljo prekrivajo morja, 
gore, puščave, travniki, reke, doline, jame in gozdovi. V morjih živijo 
največja bitja na Zemlji kiti, v gorah poskakujejo gamsi, v puščavah 
se skrivajo pajki, na travnikih godejo črički, v rekah plavajo ribe in 
po gozdovih se podijo lisice, srne, ptice in mnogo drugih gozdnih 
živali. Na zemlji prebivajo še posebej zanimiva bitja, to so ljudje. 
Ljudje so razkropljeni po celem planetu. Med seboj so si različni po 
barvi beli, čokoladni, rumeni, rdeči, različni so si po velikosti veliki, 
majhni, široki, tanki, visoki, sporazumevajo se v različnih jezikih, vsi 
pa imajo radi naravo. Najstarejši ljudje običajno skrbijo za svoj dom, 
hodijo na sprehode in se družijo s prijatelji. Njihovi otroci se vsak 
dan odpravljajo v službe, kjer tipkajo na računalniški tipkovnici, 
prodajajo, frizirajo, učijo … Njihovi otroci obiskujejo vrtec. V vrtcu 
se igrajo, pojejo, plešejo, ustvarjajo in hodijo na sprehode v bližnji 
gozd. Otroci iz oranžnega vrtca z rumenimi pikami v gozdu 
obiskujejo največji, najlepši, najpogumnejši in najmočnejši hrast z 
imenom Krištof. Prepevajo mu pesmi, ga božajo, vonjajo, tipajo in 
objemajo. Krištof je zadovoljno drevo. Vedno prišepne kakšno 
modrost ali kakšno zabavno gozdno zgodbo. Obiskujejo ga v vseh 
letnih časih. Ga želite spoznati tudi vi? Nič lažjega. Za pikčastim 
vrtcem se vzpnite po poti v gozd. Po desetih minutah hoje ga boste 
zagledali, kako ponosno v vsej svoji lepoti stoji sredi križpotja. Če ga 
obiščete, ga lepo pozdravite v mojem imenu. Pa srečno!

dipl. vzg. Katarina Strain Novak

Tobija Stražišar, 4. razred

Vesna Markič, 9. razred
Lana Ljubojević, 9. razred

Maja Hrastnik, 4. razred
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Podpeški oktet v letu 2020
Leto 2020 si bomo prav vsi zapomnili kot zelo posebno, zelo 
drugačno – tudi kulturniki v naši občini. Če se nam je v preteklih 
letih nabralo med 15 in 20 nastopov na letni ravni, smo minulo 
leto uspeli le šestkrat stopiti pred poslušalce. Začeli smo v nedeljo 
5. januarja s ponovitvijo božičnega koncerta v ljubljanski stolnici, 
se v mesecu februarju udeležili občinske prireditve Kulturno 
močvirje in teden dni pozneje zapeli še na medobčinski prireditvi 
poustvarjalcev Ljudskega petja Napev-odsev v Horjulu. Ravno 
tako smo v februarju izpeljali občni zbor našega društva, na 
katerem smo si, med drugim, zastavili precej ambiciozen načrt, ki 
se pa zaradi kasnejše razglasitve epidemije seveda ni uresničil. 
Spomladi smo zapeli še na dveh osebnih slavjih ter 21. junija 
končali pevsko sezono z nastopom na kulturnem dogodku v 
Preserju ob jubileju treh naših duhovnikov: g. Vinka Malovrha, g. 
Marka Koširja in g. Janeza Zdešarja. V drugi polovici leta 2020 tako 
nismo imeli več vaj in nobenega nastopa.
V upanju, da bo leto, ki smo ga začeli boljše v vseh pogledih, vam 
želimo srečno 2021. Ostanite zdravi.

Jože Rogelj

Omejeno delovanje Kulturnega 
društva Janez Jalen
Bila je sezona, ki se je predčasno končala. Bila je sezona, ki se ni niti 
dobro začela, pa se je že zaustavila. V normalnih razmerah bi v tem 
času gledali povsem novo predstavo, postavljeno na goriški oder. V 
začetku sezone je teater izbral predstavo, ekipo in režiserja, vendar 
je zaradi trenutnih razmer ne bodo uspeli realizirati. Sestavljen in 
organiziran je bil tudi abonma 20/21, ki ga niso mogli izvesti. 
Z začetkom sezone 20/21 je uspelo v oktobru realizirati zadnjo 
predstavo lanskoletnega abonmaja v izvedbi KUD-a Dolomiti 
Dobrova. Zaradi preventivnih ukrepov in omejevanja gledalcev v 
dvorani je bila izvedena v dveh terminih. Ta predstava pa je bila 
tudi edina v novi sezoni
V pretekli sezoni 19/20 so v januarju in februarju potekale premiera 
in reprize predstave Pokovka v režiji Jaše Jamnika. V februarju je KD 
Brezovica gostilo Kulturno močvirje, za katerega je bil napisan skeč 
Stari piskri. Skoraj v celoti je bil izpeljan abonma 19/20, 3. 
abonmajska predstava Gledališkega društva Radeče je potekala 14. 
februarja. V začetku marca je uspelo še gostovanje v Šentjakobskem 

Odbojkarske novice iz ŠD Brezovica
V kolektivnih športih je dovoljeno izvajanje tekmovanj najvišje ravni nacionalnega prvenstva, kar pomeni, da članska ekipa Špan Brezovica 
trenira in tekmuje. 
Naša ekipa je pred novim krogom DP trenutno na sedmem mestu, z dvema odigranima tekmama manj. Zadnje tri tekme je moštvo Špan 
Brezovica zmagalo, kar je dobra popotnica za naprej.  Konec decembra so s 3 : 2 premagali KEKOOpremo iz Žužemberka in s 3 : 1 Fužinar 
SIJ Metal Ravne. Leto 2021 so začeli z gladko zmago 3 : 0 proti mariborski ekipi PROVolley. Prisotnost gledalcev na športnih tekmovanjih ni 
dovoljena, vse prenose naših tekem lahko spremljate na FB profilu ŠD Brezovica.
Za ostale odbojkarje trenutni ukrepi ne dovoljujejo organizirane vadbe, zato fantje trenirajo prek aplikacije ZOOM. 
Vse dobro vsem, pazimo nase in ostanimo zdravi.
Spremljajte nas na https://sdbrezovica.si in FB profilu ŠD Brezovica - odbojka.

ŠD Brezovica

gledališču z aktualno predstavo. Potem pa se je začelo 
odpovedovanje predstav. V sredini marca bi morali gostovati v 
Kobjeglavi, izvedba 4. abonmajske predstave se je prestavila na 
začetek sedanje sezone. V aprilu sta nas čakali dve gostovanji in  v 
maju regijsko Linhartovo srečanje JSKD na Vrhniki. 
Kljub vsemu pa dela v društvu ne čakajo. Člani društva so začeli z 
ureditvijo podstrehe za potrebe kulis in fundusa. Upamo, da se bo 
trenutna situacija izboljšala in bomo lahko kmalu vstopili v smeha 
polno dvorano. 

Eva Povirk
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Pogled na preteklo leto v 
župnijah
V naši občini delujejo štiri župnije. Prav je, da ob zaključku 
koledarskega leta pogledamo nazaj na preteklo leto. Čeprav je 
bilo le to zelo okrnjeno, saj spomladi ni bilo nobenih javnih verskih 
obredov, jeseni in pozimi pa je bilo versko delovanje zelo okrnjeno.

Na Brezovici so krstili 20 otrok, prvoobhajancev je bilo 38, 
birmancev pa 37. V župniji so bile tri poroke, nekaj parov iz župnije 
se je poročilo tudi drugod. Pogrebov je bilo 53. 
Povprečen obisk pri nedeljskih mašah v župniji Brezovica je bil do 
začetka epidemije korona virusa okrog 750 nedeljnikov, verouk 
pa je obiskovalo 310 učencev. Epidemija je zaustavila tudi 
načrtovana gospodarska dela. 
V župniji Notranje Gorice so zakrament svetega krsta prejeli trije 
otroci, dva otroka pa sta bila krščena drugje. Prvo sveto obhajilo 

je prejelo osem otrok. Oklican je bil samo en par, porok v fari ni 
bilo. Pogrebov je bilo 14. Povprečen obisk nedeljske maše pred 
epidemijo je bil okrog 73 ljudi. 
V letu 2020 je v župniji Preserje sveti krst prejelo deset otrok, 
zakrament svetega zakona so sklenili štirje pari. K prvemu obhajilu 
je pristopilo 21 otrok, birma je bila v soboto, 5. septembra, 
zakrament pa je prejelo 32 birmancev. Na zadnjo pot so pospremili 
22 ljudi. 
Na Rakitni so v župniji krstili sedem otrok, porok ni bilo. V župniji 
so imeli dva pogreba. Prvo obhajilo so prejeli štirje otroci, 
birmancev je bilo osem.
Kljub okrnjenemu delovanju in statistiki glede na prejšnja leta so 
župnije še naprej uspešno delovale. 

Eva Povirk

Koledniki kljub epidemiji 
odprli svoja srca
Posebno leto je za nami, ki pa ni prestrašilo kolednikov, ki so se 
pogumno odločili, da bodo tudi letos koledovali in naredili nekaj 
dobrega za otroke in misijonarje v misijonskih dežele. V Rakitni se 
je koledovanju pridružilo 12 kolednikov, v župniji Preserje pa je 
bilo takih pogumnih otrok 20.
Epidemiološka situacija v državi in priporočila Škofovske 
konference so bila spodbuda, da smo razmišljali o drugačnem 
načinu koledovanja. Koledovanje od vrat do vrat, kot je potekalo 
do sedaj v župnijah Preserje in Rakitna, smo poskušali nadomestiti 
s koledniškim večerom na spletni aplikaciji Zoom. Koledniki so 
pripravili program, pripovedovali so kolednice, marsikatero že 
davno pozabljeno obudili in jo zapeli, kakšno pa zaigrali na inštru-
mente. V želji, da bi pomagali otrokom po vsem svetu, so svoje 

talente s pridom uporabili in razveselili 
vse ljudi dobrega srca, ki so koledniški 
večer spremljali iz toplih domov prek 
zaslonov.
Iskrena hvala vsem kolednikom in 
njihovim družinam, ki ste sodelovali pri 
letošnjem posebnem koledovanju. Hvala 
za vaš pogum in neomajnost pri želji 
pomagati drugemu v stiski. 
Otroci so želeli, da bi koledniški klic vzklil 
v vsakem izmed nas, da bi nas prebudil in 
bi vsi postali prinašalci božičnega veselja 
ter blagoslova. Povabljeni smo bili, da 
vsak po svojih zmožnostih pomaga pri 
koledniški akciji, saj predstavlja največji 
vir podpore slovenskim misijonarjem, ki 
delujejo po svetu
Koledniške darove se bo zbiralo še do 
konca meseca januarja na več načinov:
– darujete lahko v pripravljeno skrinjico v 
cerkvi v Preserju ali na Rakitni in ob tem 
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prevzamete košček blagoslovljene krede ali blagoslovljeno 
nalepko;
• svoj dar lahko prinesete v župnišče v Preserje ali na Rakitno in 

označite, da je namenjen za kolednike;
• darujete lahko tudi z nakazilom prek položnice, na katero 

vpišete znesek ter sredstva nakažete direktno na Misijonsko 
središče Slovenije (nekaj letakov s priloženimi praznimi 
položnicami je tudi v cerkvi);

• podatki za nakazilo prek e-banke za Misijonsko središče 
Slovenije (naslov za nakazilo: Misijonsko središče Slovenije, 
Kristanova 1, 1000 Ljubljana, TRR pri NLB: SI56 0201 4005 
1368 933, BIC banke: LJBASI2X  Koda namena: CHAR; sklic: 
SI00 249300)

Bog vam poplačaj za dobro delo, s katerim ste že ali pa še boste 
osrečili mnoga srca in nenazadnje tudi sebe.

Župniji Preserje in Rakitna

Skavti v letu 2020
V letu, ki je za nami, so bili prav vsi člani društev in dejavnosti ter 
drugih krožkov večino časa prikrajšani za medsebojne stike, ki so 
pri našem delu, lahko bi rekli, ključnega pomena. A navkljub 
vsemu prilagajanju in trudu voditeljev so se vsa srečanja, ki smo 
jih v starem in zdaj v novem skavtskem letu izvedli, preselila na 
aplikacije in virtualna srečanja, na katerih se trudimo ohranjati 
skavtski ogenj kar se da živahen. Preteklo skavtsko leto pa je 

vseeno ponudilo nekaj lepih trenutkov. Izvedli so se tabori vseh 
starostnih vej in obljube, na katerih je obljubilo okrog 10 novih 
članov. Ob koncu skavtskega leta smo virtualno z oddajo obeležili 
30-letnico delovanja skavtov na Brezovici. Sledil je prvi skavtski 
dan v oktobru, srečanja pa so od takrat potekala virtualno. A 
kmalu bo bolje, če bomo le vsi delali na tem, in verjamemo, da se 
bomo potem še toliko raje skupaj učili novih veščin ter se družili 
in učili. Kmalu bo izšel tudi Zbornik, ki smo ga pripravljali več kot 
eno leto. Ta bo namenjen pregledu zadnjega desetletja stega, 
obeta pa se še veliko zanimivosti, zato le spremljajte naša 
družabna omrežja. Veselimo se vsega, kar je pred nami!
Bi-Pi!

Ostrorogi Jelen, Steg Brezovica 1

Knjižnice tudi v času korone 
blizu bralcem
Spremembe, ki jih je prinesel virus, so vplivale tudi na delovanje 
knjižnic v naši občini. Spremenila so se predvsem pravila dostopa 
do knjižničnih prostorov in storitev ter higienske zaščite gradiva. 
Upoštevanje ukrepov je pustilo pečat na uresničevanju zadanih 
letnih ciljev. Knjižnice so v preteklem letu delovale delno ali pa so 
bile popolnoma zaprte vse od 13. marca 2020. Izposoja gradiva 
poteka preko novih, prilagojenih oblik, kot so izposoja po pošti in 
brezstična izposoja. Raznovrstne prireditve, ki so jih načrtovali, so 
bile izpeljane v začetku leta in po koncu poletja, ko so razmere to 
dopuščale.

Knjižnici Brezovica in Podpeč sta kljub danim razmeram v letu 
2020 uspešno sodelovali z Vrtci Brezovica, Centrom starejših 
Notranje Gorice, Društvom upokojencev Brezovica, Zasebnim 
zavodom za predšolsko vzgojo Zvezdica, OŠ Brezovica ter OŠ 
Preserje, Krajinskim parkom Ljubljansko barje in KS Podpeč-
Preserje ter posamezniki, ki živijo v občini Brezovica. Knjižnica 
Rakitna prav tako skozi leto uspešno sodeluje s Kulturnim 
društvom Rakitna, Društvom upokojencev Rakitna, Podružnično 
šolo Rakitna in Vrtcem Rakitna.
Zaradi omejenega delovanja knjižnic je opazen padec tako pri 
izposoji gradiva kot pri obisku. Kljub danim razmeram so si 
prizadevale omogočiti dostop do želenega gradiva. Knjižnici 
Brezovica in Podpeč sta bili dejavni tudi v številnih projektih, ki jih 
organizira Mestna knjižnica Ljubljana, kot so Mesto bere, Poletavci 
in NajPoletavci, Robinzonijada v informacijski družbi, Rastem s 
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knjigo, Ciciuhec, Maček v žaklju, … Kljub omejitvam je bilo v 
Knjižnici Podpeč izpeljanih nekaj prireditev: tri strokovna 
predavanja za odrasle, tri ure pravljic in ustvarjalna delavnica za 
otroke. V Knjižnici Notranje Gorice so nadaljevali z izvajanjem 
popoldanskih ur pravljic, nekajkrat pa so knjižnico obiskale tudi 
skupine otrok iz vrtca. Za odrasle so v letu 2020 izpeljali eno 
potopisno predavanje v knjižnici Brezovica – Manca Ogrin je 
predstavila potovanje po Argentini, in eno ustvarjalno delavnico, 
ki sta jo izvedla Mateja Herbst in Simon Drofelnik, KUD Galerija 
C.C.U., na kateri so udeleženci izdelovali uporabne predmete iz 
usnja.
V Centru starejših Notranje Gorice so izvedli dva dogodka Pogovori 
o knjigah, na katerih smo udeležencem predstavili aktualno 
gradivo. V knjižnici Podpeč so pripravili tri strokovna predavanja. 
Knjižnica Brezovica ostaja, zaradi ugodne lokacije, dostopnosti in 
širokega izbora predvsem novejšega gradiva, še naprej dobro 
obiskana. V preteklem letu je pridobila 118 novih članov, knjižnica 
Podpeč 39 novih članov, v Notranjih Goricah je bilo na novo 
vpisanih 14 članov, na Rakitni pa 7. 

Dom starejših z nasmehom v 
novo leto 
Stanovalci in zaposleni iz DEOS Centra starejših Notranje Gorice so 
v novo leto vstopili pogumno in upanja polni. Silvestrovo so 
preživeli v dobri družbi in veseli, ker so jih različna podjetja obdarila 
z najrazličnejšimi majhnimi pozornostmi. Praznične dni so si 
krajšali z branjem internega časopisa »Nitke'«, katerega so 
pomagali tudi sami ustvarjati, tudi z voščilnicami in pismi, ki so jih 
prejeli v sklopu vseslovenskega projekta »Mala pozornost za veliko 
veselje«. Vsakodnevno na bivalnih enotah animatorke in delovne 

inštruktorice skrbijo, da stanovalcem ni dolgčas – organizirajo 
telovadbo, tombolo, miselne in družabne igre, čajanke, kreativne 
urice, malo drugačne zajtrke itd., po procesu dela pa potekajo tudi 
individualne fizioterapevtske in delovno-terapevtske obravnave z 
namenom vzdrževanja psihofizičnih zmožnosti in rehabilitacije ter 
glasbena in likovna terapija, katerih se stanovalci vedno znova 
zelo razveselijo. Prav tako jim veliko pomeni sredino nakupovanje 
v sosednji trgovini Tuš, kamor z listkom napotijo kar zaposlene, saj 
pravijo, da imajo še mlade noge in veliko več energije. Na začetku 
meseca so jih na strehi centra obiskali Rdeči noski – klovni, ki s 
svojim nastopom vedno pričarajo posebno vzdušje in ogrejejo 
njihova srca. 

Medsebojna povezanost je v teh časih še toliko bolj pomembna, 
zato so se v centru odločili, da dobrim sosedom iz lokalne skupnosti 
podarijo piškote. Verjamejo, da jim bodo polepšali trenutke, in 
veselijo se, da se bodo nekoč zopet lahko srečali; na ulici, med 
sprehodom, v trgovini ali pa na kakšnem dogodku v centru.

Barbara Sorčan

Creatusov včeraj za Creatusov 
jutri
Organizacije, katerih delovanje je usmerjeno v skupnost in 
druženje, smo imele pri oblikovanju poročila za lansko leto bolj 
malo dela. V pričakovanju pomladnega žuborenja kreativnih idej 
nas je presenetil nepričakovan razvoj dogodkov. In če smo po 
nekaj mesecih »izrednih razmer« upali, da se situacija ne bo 
ponovila, se je po poletnem zatišju zgodilo prav to.  
Pred z razglasitvijo epidemije sredi marca smo izvajali pogovorne 
večere s strokovnjaki. Z njimi smo širili obzorja, spoznavali 
neznano, razbijali tabuje, predvsem pa je njihov namen 
povezovanje naše skupnosti, ki se je v zadnjem desetletju 
obogatila s številnimi priseljenci od blizu in daleč. Želimo si 
vzpostaviti vez tudi med »staroselci« in »prišleki«, ker je povezana 
skupnost temelj njene uspešnosti in zadovoljstva. Z dr. Milanom 
Hosto smo se pogovarjali o tem, kako v sebi najti moč za pot od 
stanja stagniranja do konstruktivnega delovanja. Z dr. Kristijanom 
Lešnikom Muskom smo spoznavali, kako lahko pozitivno 

Knjižnica omogoča rezerviranje prostega in neprostega gradiva v 
knjižnici ali preko spleta z uporabo kataloga COBISS+ oziroma 
spletne aplikacije mCobiss. Največ je bilo rezervacij neprostega 
gradiva, in sicer 724 enot v Knjižnici Brezovica, ter prostega 
gradiva, ki so ga uporabniki rezervirali oziroma naročili preko 
spleta z uporabo COBISS+ ali aplikacije mCobiss: 1.727-krat so ga 
rezervirali v Knjižnici Brezovica.
Kljub spremenjenim pogojem delovanja so knjižnice delovale 
uspešno. Na Brezovici se kaže rast v vseh merilih, prostor tako 
postaja preskromen za svoje potrebe. Občina Brezovica skrbno in 
odgovorno omogoča delovanje in razvoj dejavnosti na svojem 
področju v korist svojih prebivalcev. V Mestni knjižnici Ljubljana, ki 
skrbi za strokovni razvoj knjižnic, si tega želijo tudi v bodoče in se 
ob tej priložnosti zahvaljujejo Občini Brezovica za uspešno 
sodelovanje. 

Eva Povirk

50
413
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Program pohodov PD Podpeč-
Preserje – veterani
Pohodi se izvajajo vsako prvo sredo v mesecu, razen avgusta.
Zborno mesto: avtobusne postaje na relaciji Preserje–Brezovica
Ura odhoda: objavljena za vsak izlet posebej (vabilo).
Do spremembe programa lahko pride, če bodo to narekovale 
izredno slabe vremenske razmere (deževje, visok sneg, nevihte) – 
sicer pa, kot so rekli nekateri: »Saj nismo iz cukra!«. 
Vsi zainteresirani pohodniki se na pohod prijavite vodji pohodne 
skupine Veterani,  Marku Goršiču, do ponedeljka pred izletom na 
telefon 041 795 006 ali  01 363 11 75. V primeru odpovedi udeležbe 
pa ga pravočasno obvestite, najpozneje do enajste ure dopoldne 
v torek dan pred pohodom. 

Ne bomo te pozabili
V novembru se je za vedno od nas poslovil naš ustanovni član 
Jakob Kenk. Ni bil samo med prvimi, ki je kot član takratne 
Kmečke zveze oral ledino v naši občini in naši novi domovini 
Sloveniji, bil je vse do zadnjega tudi član našega odbora.
Spominjali se ga bomo kot načelnega iskrenega prijatelja. Ni 
bil samo to, bil je tudi močno povezan z zemljo kot kmet 
staroselec. Bil je tudi zavedni Slovenec.
Radi smo ga obiskovali in ob kozarčku dobrega vina razdrli 
marsikatero šalo. Bil je v pravem pomenu ljudski človek, zato 
mu je bila Ljudska stranka najbližja.
Naj mu bo domača zemlja mati domovina. Počivaj v miru, 
prijatelj naš.

za SLS Minka Veršič

razmišljanje spremeni pogled na svet in naše bivanje. Z dr. 
Bojanom Tršinarjem pa smo trli lupino tabuja okoli diagnoze rak. 
Potem je epidemija prekinila tok že načrtovanih pogovornih 
večerov, ki čakajo na zeleno luč drugačne epidemiološke situacije.
Po začetku drugega vala bolezni v jeseni smo sprva spet upali, da 
gre za kratkotrajno situacijo. Ko ni bilo tako, smo razmišljali, na 
kakšen način bi lahko brez osebnih stikov vendarle omogočili vsaj 
minimalno povezanost v skupnosti. Prišli smo na idejo o seriji 
Creatusovih intervjujev z ustvarjalnimi posamezniki, ki pa še niso 
stopili pod reflektor javnosti oz. je njihovo ustvarjanje znano 
predvsem v njihovem ožjem krogu. Intervjuji z zelo različnimi 
ljudmi, objavljeni na spletni strani Občine Brezovica, imajo 
presenetljivo pozitiven odziv. Občani očitno radi berejo o talentih, 
ki se skrivajo celo med njihovimi znanci in sosedi. 
Tudi Creatusovci smo se lotili izziva sodobnih tehnologij in v 
prazničnem decembru »v živo« prek spleta izvedli delavnico 
izdelovanja novoletnih smrečic iz volne z ustvarjalko Andrejo 
Majhen.  
Ves čas pa smo opazovali vpliv zapovedane dolgotrajne socialne 
distance na odnose med ljudmi. Odločili smo se izvesti neke vrste 
eksperiment. V sodelovanju z nekaterimi krajevnimi skupnostmi in 
podjetniki smo na več mestih pritrdili Creatusove table lepih misli. 
O njih smo na tem mestu že pisali. Namenjene so izmenjevanju 
lepih misli, poezije in spodbudnih besed med naključnimi 
mimoidočimi. Posebne kljukice na tablah pa so namenjene temu, 
da našim najmlajšim na njih puščamo mala presenečenja 
(bonbone, magnete ipd.). Po enem mesecu »življenja« tabel, lahko 
rečemo, da je eksperiment uspel. Dokaz za to lahko vidite na 
fotografiji.

Pozdrav iz ene vasi v drugo.

Na zalogi imamo še veliko idej in presenečenj, a trenutno morata 
naša kreativnost in kreativnost številnih drugih ustvarjalcev ostati 
nemi. A njen vrelec vendarle brbota in čaka priložnost, da se zlije v 
strugo skupnosti.

Za Zavod Creatus, Mojca Pristavec Đogić
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Na pohodih bodite primerno opremljeni. Dobri pohodni čevlji so 
obvezni, pohodne palice tudi. Poleg malice in pijače naj bo v 
nahrbtniku vedno tudi kaj proti dežju. Mobilni telefon je 
priporočljiv – no, kdo ga pa sploh še nima – in osebna prva pomoč 
(trikotna ruta, gaza, povoj, obliži) tudi. Veterani so sekcija 
Planinskega društva Podpeč-Preserje.  Za pohodnike je primerno 
in varneje, da ste tudi člani planinskega društva. S planinsko 
članarino pridobite zavarovanje v primeru nesreče! Sicer pa je 
vsak udeleženec dolžan skrbeti za lastno varnost in upoštevati 
navodila vodnika in pravila varnega gibanja v naravi.
Članarina za leto 2021: za starost do 67 let je 28,00 €, nad 67 let  pa 
21,00 €. Poravnate jo lahko v pisarni planinskega društva vsako 
sredo od 17. do 18. ure.

Program je sestavil Marko Goršič.
Program se bo realiziral glede na stanje pandemije Covid-19 v 
skladu z vsakokrat veljavnimi navodili NIJZ in vlade RS.

PD Podpeč-Preserje

Spominsko tekmovanje psov 
ptičarjev v LD Brezovica
41. Državno tekmovanje (ŠPP) – Memorial Bogdana Sežuna

V lovišču LD Brezovica je bilo 3. 10. 2020 v organizaciji Društva 
ljubiteljev ptičarjev (DLP), prvič organizirana širša poljska 
preizkušnja (ŠPP) ptičarjev – Memorial Bogdana Sežuna.
Tekmovanje se je začelo z državno himno pred lovsko kočo LD 
Brezovica v Vokah (Notranje Gorice). Tekmovalce s psi so pozdravili 
in nagovorili Vilko Turk, predsednik DLP nato pa starešina LD 
Brezovica Andrej Puc in gospodar (in obenem vodja tekmovanja) 
Miha Pleško, ki sta na kratko predstavila LD Brezovica in  lovišče. Ker 
je bilo to tekmovanje na državni ravni, je vsem zaželel dobro 
počutje na območju občine, tekmovalnim parom pa tudi čim 
boljšo uvrstitev podžupan Občine  Brezovica Marko Čuden.
Kot častni gostji so prireditelji in tekmovalci pozdravili tudi 
povabljeni ožji predstavnici družine pokojnega zaslužnega 
lovskega kinologa Bogdana Sežuna in se jima zahvalili za udeležbo, 
saj sta s svojo prisotnostjo tej tradicionalni kinološki tekmi, ki je bila 
organizirana v Sloveniji že 41. po vrsti, dali še poseben spominski 
prispevek.
Vodja sodniškega zbora Viktor Čuden je po predstavitvi sodniškega 
zbora povedal je, da se tekmovanje opravlja in ocenjuje po določilih 
Pravilnika za širšo poljsko preizkušnjo (ŠPP). Po žrebanju štartnih 
številk so vseh enajst prijavljenih vodnikov s psi razdelili v 3 skupine, 

ki so jih na terenu ocenjevali v treh disciplinah: delo na polju, delo 
v vodi, delo po vlečki zajca in vaje ubogljivosti. Janez Nahtigal, 
delegat KZS, je uradno odprl državno tekmovanje.
Preizkušanje psov na polju je ocenjevala trojka kinoloških sodnikov: 
Viktor Čuden, Lidija Šmigoc in Vojko Pirher. Vodnik je imel na voljo 
15 minut časa za prikaz dela njegovega psa. Kljub težavam z 
vremenom so svoje delo na polju tako vsi tekmovalci kot tudi 
sodniki le pripeljali do konca.
Nataša Gederer, Rudi Rakuša in Vladimir Kobal so ocenjevali vodno 
delo, ki so ga opravljali psi na družinskih bajerjih (ribnikih), urejenih 
v bližini koče in so tudi v upravljanju LD Brezovica. Predel je zelo 
razgiban zato ni bilo nič presenetljivo, da je prav zahtevnost tega 
vodnega terena z mlakaricami pse pri vodnem delu kaj kmalu ločila 
v odlične za to delo in tiste, ki so se nekoliko slabše izkazali. Pri 
takšnih tekmah namreč ni dovolj, da ima pes v sebi le dobre 
naravne zasnove ampak mora pokazati pri delu tudi priučene 
lastnosti in izkušnje ter tesno povezanost z vodnikom, ki ga z obale 
usmerja s tihimi povelji.
V tretji sodniški skupini, ki je ocenjevala vlečko zajca in vaje 
ubogljivost, so bili Goran Peršin, Vlado Vesel in sodniška pripravnica 
Vilma Alina Šoba. Sodniki so ocenjevali: odložljivost s preizkusom 
strelomirnosti, hojo ob nogi – prosto ob vodniku, hojo na povodcu 
med ovirami. 
Sodniki so približno ob 16. uri, ko so vsi psi  in njihovi vodniki pred 
sodniki pokazali svoje lovske veščine v vseh disciplinah ŠPP, skupaj 
ugotovili, da so bili vsi psi (z izjemo enega) uspešni pri delu. Od 
vseh enajstih so se z zbranimi točkami 4 uvrstili v I., 6 pa v II. 
nagradni razred.
Najuspešnejši tekmovalni pari so bili: 
1. mesto: Justus von Neuarenberg, nemški kratkodlaki ptičar z 
vodnikom Francem Turnškom; 207 točk, I.a n. r. in dosežen naziv CACT
2. mesto: Vigga Adin Dom, nemška kratkodlaka ptičarka z vodnico 
Siv-Brit Kühl (Nemčija); 204 t, I.b. n.r., naziv R. CACT
3. mesto: Benno vom Lichten Eichenwald, nemški ptičar – žimavec 
z vodnikom Ivanom Travnom; 201 t, I.c. n. r.
4. mesto: Resa Hudobrek, nemška kratkodlaka ptičarka z vodnikom 
Matejem Lahom; 201 t, I.č.n.r.
Najboljše poljsko delo je pokazal Benno vom Lichten Eichenwald 
vodnika Ivana Travna, v vodnem delu pa je bila najboljša kratkodlaka 
vajmarska ptičarka  Ava von Salloch vodnika Iana Koštomaja.
Tekmovanje se je kljub slabemu vremenu in omejitvam, ki so jih 
narekovali epidemiološki ukrepi, uspešno končalo. Delegat KZS 
Janez Nahtigal je najboljšima tekmovalnima paroma izročil naziva 
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Intervju z Barbaro Kranjc
»Dobre stvari se dogajajo, ko se oddaljiš od negativnih ljudi,« 
pravi prostovoljka Barbara Krajnc
Barbara Krajnc. Aktivna prostovoljka. Avanturistka. V mesecu 
decembru je postala #Vztrajam ime meseca. V njenih odgovorih 
boste odkrili, da je prava adrenalinska navdušenka in družabna 
oseba, ki ji v tem času predvsem primanjkuje druženja, tako kot 
verjetno mnogim izmed nas. 

Za začetek – kako bi se opisali? Kaj je tisto, kar ste vi, kaj vas 
žene?
V trenutnih razmerah bi me morda najbolje opisala besedna 
zveza – družabna duša v kletki. Od nekdaj sem namreč rada med 
ljudmi, rada odkrivam nove kraje in občutek, da sama odločam o 
sebi, je bil doslej moj nepogrešljiv spremljevalec. A kot vse, bo 
tudi to obdobje minilo in slej ko prej bom jaz spet lahko jaz. To pa 
je ženska, ki ima rada aktivno življenje in pozitivne ljudi.  
Kako bi vas z enim stavkom opisali vaši prijatelji ali družina?
Za odgovor na to vprašanje sem se obrnila kar na svojo prijateljico 
Mojco. Njen prvi odziv: »V enem stavku?? Saj se hecaš, kajne?« In 
potem: » Barbara je akcija, adrenalin, radost, glasba, solidarnost, 
odločnost, smeh, jok, rama, dlan, poštenje, čast in … Triglav.« 
Kaj vas je napeljalo k prostovoljstvu in koliko časa že delujete?
Prostovoljka sem pravzaprav, odkar pomnim. Prostovoljstva ne 
jemljem kot nekaj, kar se lahko izvaja zgolj v organizirani obliki v 
okviru prostovoljnih organizacij. Je pa res, da se na tak način lahko 
doseže večje učinke. A prostovoljstvo je zame vsako dejanje ali 
čas, ki ga posvetimo nekomu ali nečemu, kar bo zaradi našega 
delovanja v boljšem položaju, kot bi bilo brez njega, hkrati pa za 
to ne pričakujemo nobenega plačila. Razen plačila, ki se kaže tako, 
da žalost postane veselje in da se obup spremeni v upanje.  
Kaj vam največ pomeni pri prostovoljstvu?
Zanimivo vprašanje. Gandhi je nekoč rekel: »Bodi sprememba, ki 
jo želiš videti v svetu.« In všeč mi je občutek, da sem lahko 
sprememba. Zame je privilegij, če lahko s svojim delovanjem 
nekomu polepšam dan ali pa mu pomagam na poti iz dna proti 

CACT (državni prvak v delu) in R-CACT (rezervni državni prvak v 
delu), razdelil pokale in pisna priznanja. Komisija LZS za lovsko 
kinologijo je za vse tekmovalce namenila spominske rozete, za kar 
se ji DLP najlepše zahvaljuje. Vodniki so pohvalili dobro organizacijo 
tega zahtevnega lovsko-kinološkega tekmovanja, kjer k skupnemu 
uspehu prispevajo svoj delež tako kakovost in izkušnje psa kakor 
tudi vodljivost psa in sodelovanje z vodnikom.
DLP se zahvaljuje vodstvu LD Brezovica in Občini Brezovica za 
gostoljubje, dobro pripravo tega zahtevnega državnega 
tekmovanja in za odstop lovišča. 

Boris Leskovic
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lepši prihodnosti. Vedno ne uspe. Takrat poskušam najti rešitev 
prek drugih možnih kanalov. Načeloma nikoli ne obupam nad 
človekom ali situacijo. Vedno je možna rešitev. Morda ne na prvo 
žogo, morda ne v obliki, na katero smo najprej pomislili, ampak na 
koncu je vedno mogoče nekaj spremeniti. Prisotna mora biti le 
volja pri vseh vpletenih. 
S kakšnimi ljudmi najraje sodelujete, delate, jim pomagate?
Pozitivnimi. Takimi, ki najprej rečejo: »Da,« in potem razmišljajo: 
»Kako?«. Ljudmi, ki prej kot težavo, vidijo rešitev. Primer take 
osebe je direktorica našega Centra za starejše DEOS, Ana Petrič. 
Pri njej nikoli ne boš dobil odgovora »ne«. Morda le na vprašanje: 
»Se ti zdi to nemogoče?«
Kaj vas najbolj veseli?
Veseli me vse, kar je povezano z ljudmi, glasbo, naravo, življenjem.
Vaše strasti so?
Kot ste najbrž že lahko razbrali iz mojih odgovorov, sem človek 
akcije in adrenalina. Vse, kar ima vsaj malo priokusa ekstremnega, 
me privlači. To lahko dokažem tudi z darili, ki jih zadnje čase 
dobivam od prijateljev – polet v tandemu z jadralnim padalom, 
prelet Triglava s helikopterjem, spust po jeklenici v Črni na 
Koroškem … Priznam, res močno pogrešam svobodo, gibanje in 
druženje. 
Kaj vam da energijo in moč, kadar vam ju primanjkuje?
Zagotovo pogled mojih dveh štirinožnih prijateljic. In družina, ki 
je moje zavetje, kadar so čustveni viharji zunanjega sveta prehudi. 
In seveda – narava. Narava v vseh letnih časih in na vseh celinah 
tega sveta.
Imate morda kakšno misel, sporočilo, za konec?
Življenje je kot vožnja s kolesom. Da bi ohranil ravnotežje, se 
moraš premikati. (A. Einstein)

Barbari se zahvaljujemo za sodelovanje v intervjuju. Želimo ji še 
veliko uspešnih akcij in premaganih izzivov ter veselja do 
prostovoljstva.

Eva Povirk

Jaš Fujs, 4. razred

Gaja Baša, 6. razred

Mak Volk, 1. razred Sara Rus, 7. razred
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V 86. letu starosti se je poslovil naš dragi mož, oče, dedek in pradedek

FRANČIŠEK ROTAR
(16. 2. 1935–16. 12. 2020)

“Vsi bomo enkrat zaspali,
v miru počivali vsi,
delo za vselej končali,
v hišo Očetovo šli.”

(A. M. Slomšek)

Od njega smo se poslovili v družinskem krogu 23. 12. 2020 
na pokopališču na Viču. Hvala vsem, ki ste ga v njegovi 
dolgotrajni bolezni obiskovali in mu stali ob strani.
Zahvaljujemo se sorodnikom, sosedom in prijateljem za 
izrečeno sožalje, podarjeno cvetje, sveče in darovane svete 
maše. Posebna zahvala provincialu patru Marjanu Čudnu, 
župniku patru Pepiju Lebrehtu in nekdanjemu brezoviškemu 
župniku Janezu Mihelčiču za lep poslovilni obred.
Hvala vsem, ki ga boste ohranili v spominu in se ga 
spominjali v molitvi.

Njegovi: žena Helena, hčerke Darija, Danica in Branka z 
družinami

Poslovil se je naš

SLAVKO SEDEJ

Vsi njegovi.

DOMINIK BOGATAJ
z Brezovice

(1. 8. 1932–12. 12. 2020)

DRAGO GLAVICA 
iz Vnanjih Goric

(1938–2020)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem za izrečeno sožalje, darovano cvetje, sveče ter 
družini Gršak-Novak za sveto mašo.
Hvala pogrebni službi Pieta in gospodu župniku za opravljen
pogrebni obred. 

Vsi njegovi.

Hvala vsem , ki ste z nami delili zadnje slovo od ljubega moža 
in našega ata, izrekli sožalje in darovali sveče in cvetje .
Zahvaljujemo se gospodu župniku Jožefu Pojetu, gospodu 
Stanovniku, pogrebnemu zavodu Pieta in trobentaču za 
sočutno opravljen pogrebni obred.
Hvala vsem, ki ste ga imeli radi in ga pospremili na njegovi 
zadnji poti .

Žena Majda Magdalena  in vsi njegovi 

Naj ti nebo podari milino
in nežnost, večnost in sanje.

Zapel je zvon , 
tebi v slovo,
ostaja bolečina, molk in tišina.

ZAHVALE

Štefanov tarok turnir
Kljub trenutni zdravstveni situaciji smo 26. 12. 2020 izvedli že 
petnajsti tarok turnir. Razmere nam seveda niso omogočale 
neposrednega druženja v gasilskem domu,  zato pa smo 
tekmovanje preselili v splet. Turnirja se je sicer udeležilo nekaj 
manj tekmovalcev kot prejšnja leta, prva tri mesta pa so zasedli 
Benjamin Rogelj, Janez Grum in Jernej Šivic. 
Veseli smo, da nam koronakriza ni preprečila izvedbe tako težko 
pričakovanega druženja in da je vsem udeležencem pričarala vsaj 
malo vsakoletnega veselega decembrskega vzdušja.

PGD Brezovici pod Krimom
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MARIJA ŠUŠTARŠIČ
(16. 8. 1945–19. 12. 2020)

Drži, da je bistvo očem nevidno, saj četudi je naše oči ne 
bodo več uzrle, bodo njena ljubezen, pogum, nadnaravna 
moč, modrost, dobrodelnost, intelekt, lepota, smeh, 
čarobna energija, neverjetna vztrajnost ter srčnost ostali v 
nas in živeli dalje. 
Iskrena hvala vsem prijateljem, sorodnikom in sosedom, ki 
ste nam izrazili sožalje in podarili dobro misel.
Zahvala in pohvala pogrebni službi Vrhovec za vso 
organizacijo, gospodu župniku ter kvartetu Grm, ki je 
izpolnil željo.

Vsi njeni.

FILIP ŽAGAR
(2. 5. 1945–5. 12. 2020)

14. decembra 2020 je od nas odšla naša mama

ANTONIJA KRVINA
(26. 12. 1936–14. 12. 2020)

Ne jokajte ob mojem grobu, 
le tiho k njemu pristopite, 
pomislite kako trpel sem in 
večni mir mi zaželite.

Srce je omagalo, 
dih je zastal,
a spomin nanjo
bo večno ostal.

Hvala vsem, ki ste se od njega poslovili na zadnji poti, izrekli 
sožalje, darovali sveče, cvetje in svete maše.
Zahvala bolnišnici Golnik, dr. Gabrijelu, patronažni sestri Anici 
in Valeriji, gospodu župniku in pogrebni službi.

Vsi njegovi.

Od naše mame smo se poslovili 26. 12. 2020 na pokopališču v 
Notranjih Goricah.
Iskreno se zahvaljujemo vsem za izrečene besede sožalja in 
hvala vsem, ki jo ohranjate v lepem spominu.

Žalujoči: vsi njeni 

˝Mar prav zares odšla si tja v neznano?
Kako, ko smo mi še tu…?
Nositi moramo vsak svojo rano.
Molče, da ji ne zmotimo miru.˝
  (S. Makarovič)

ALOJZIJ PETRIČ
z Jezera

(1931–2020)

Ko pošle so ti moči
zaprl si oči, 
pa čeprav spokojno spiš 
z nami še naprej živiš.

Od predragega moža, očeta, dedija, brata, svaka in prijatelja 
smo se poslovili 15. 12. 2020.
Hvala vsem za pomoč in izrečeno sožalje.

Vsi njegovi.

Ob boleči izgubi našega dedija

JOŠKA ŠINKOVCA
iz Vnanjih Goric

(28. 1. 1947–7. 12. 2020)

Nepričakovano si se poslovil in v naših srcih pustil veliko 
praznino. Podaril si nam največje bogastvo, kar ga človek 
premore: sebe in svoj čas.
Naj ti odslej veter z Gulča prinaša številne naše misli, ki ti 
bodo namenjene ob spokojnih večerih in tihih jutrih.
Hvala vsem za tolažilne besede.

hči Nataša z družino, žena Vida in sin Marko z družino

Na svetu si, da gledaš sonce.
Na svetu si, da greš za soncem.
Na svetu si, da sam si sonce
in da s sveta odganjaš – sence. ANTONIJA RUS 

rojena GRUDEN
(1928–2020)

Ob tihem slovesu naše mame se zahvaljujemo vsem, ki ste se 
na svojstven način poslovili od nje. Hvala za izrečena sožalja 
in sveče.
Hvala gospodu župniku za besede ob slovesu in pogrebni 
službi Pieta.

Vsi njeni.

Srce tvoje je zastalo,
zvon v slovo ti je zapel,
misel nate pa ostaja,
spomin za vedno bo živel.
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1351 Brezovica

PON.:  od 9.00 do 12.00
SRE.:    od 9.00 do 12.00 in
             od 14.00 do 17.00
PET.:    od 9.00 do 13.00

Telefon: 01 360 17 70
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NASLEDNJA ŠTEVILKA 
PREDVIDOMA IZIDE
26. 2. 2021

PRISPEVKE
SPREJEMAMO DO
16. 2. 2021,

OGLASE DO
17. 2. 2021.

Izdajatelj: Občina Brezovica
Izvedba: AMC produkcija d.o.o.

Kontakt uredništva:
Jakob Rus, Karmen Pograjec 
tel.: 040 218 888
mail: barjanskilist@brezovica.si

Prelom: AMC produkcija d.o.o.
Tisk: Tiskarna Evrografis, d.o.o.
Naklada: 4.200 izvodov

Prispevke nam lahko pošiljate na 
elektronski naslov uredništva.
Dolžina posameznih prispevkov je 
omejena na 3.000 znakov s presledki.
Uredništvo si pridržuje pravico do 
krajšanja predolgih prispevkov.

Prosimo, da oglase in povpraševanja 
glede oglasnega prostora pošljete na 
janja.viher@infonet.fm

Pa smo končno zaslišali smeh in brezskrbnost najmlajših ob igranju na snegu! Zasnežena Rakitna 
nam je nekaj časa ponujala pravi raj in oddih na snegu. Velika zahvala za to gre domačinom, ki so 
velike množice ljudi vsakodnevno sprejemali in jim omogočali dostop do sankališč, parkirišč, 
pešpoti in prog za tek na smučeh. Res smo lahko ponosni, da živimo v tako naravno bogati občini, 
ki nam ponuja svojo lepoto skoraj na vsakem koraku. 

BESEDA UREDNIKA

Kakor vsako leto, tudi letos hitimo novim začetkom naproti. Kot mnogi pravijo, je novo leto kot 
nov, bel, nepopisan list papirja. Želimo vam, da bi znali odločno poprijeti za pisalo in popisati 
nov življenski list, kot si ga sami želite.
Srečnega življenja se ne najde, sami si ga naredimo, kot to vemo in znamo.
Preden začnemo govoriti, raje poslušajmo. Preden začnemo pisati, dobro premislimo. Preden 
začnemo kritizirati, trenutek počakajmo. Preden odnehamo, vsaj poskusimo.
Naj bo vsebina Barjanskega lista z vašim sodelovanjem tudi letos zgovorna in optimistična.

uredništvo, Jakob Rus

Lokalne novice iz Občine Brezovica lahko poslušate 
vsak dan med delavnikom na Radiu 1 Krim 90,60 MHz FM.


